
VI SEES PÅ FISKERIFAGSKOLA



1. Innledning

2. Det første møtet - starten

3. Fremgangsmåte og filosofi - verdibasert utvikling med fokus på mennesker,

natur, samfunn og økonomi

4. Utviklingsarbeid med fokus på medvirkningsprosessen, kommunens planer og

markeds- og demografiundersøkelsen

5. Medvirkningsprosessen til Courban

6. Dialog med planavdelingen i Vestvågøy kommune

7. Arkitektene og parallelloppdraget (arkitektkonkurranse)

8. Folkemøter og involvering

9. Juryarbeid og evalueringen

10. Vinnerbidrag til konkurransen - Pushak

11. Veien videre

VI SEES PÅ FISKERIFAGSKOLA



«Fiskerifagskola har i en årrekke hatt stor 
betydning for Gravdals identitet og utvikling. 

Det ønsker vi at den fortsatt skal være. »

- Torbjørn H. Pedersen,
Daglig leder TEFT-gruppen



FREMGANGSMÅTE OG FILOSOFI



Mulighetene på Fiskerifagskola er mange. Våren 2022 ble det derfor gjennomført en 

omfattende medvirkningsprosess som skal avdekke hva Gravdal trenger for å være et 

godt sted å bo og leve.

Første del av medvirkningsprosessen handlet om å lytte til dagens og fremtidens 

beboere. Hva ønsker de seg? Hva kommer de til å trenge i fremtiden?

Og hvordan legger vi til rette for at beboere i hele Gravdal kan nyte godt av den nye 

bydelen?

MEDVIRKNINGSPROSESS

«Skal området Fiskerifagskola fortsatt 
være hjertet i Gravdal sentrum, må det 

banke for alle som bor her.»
- Knut Halvor Hansen, 

Prosjektleder



PROSJEKTUTVIKLER

Knut Halvor Hansen, Prosjektleder Bykon

Knut Halvor leder selskapet Bykon Eiendomsinnovasjon hvor han har spesialisert 

seg på å implementere humane, sosiale og teknologiske løsninger så vel som 

frivillighet inn i større eiendomsutviklingsprosjekter. 

Knut Halvor har rollen som prosjektleder i Fiskerifagskola.

Torbjørn H. Pedersen, TEFT Gruppen AS

Det er TEFT gruppen AS som eier Fiskerifagskola og tomten rundt, samt er 

prosjektutvikler. Det er TEFT Entreprenør som vil stå for byggearbeidene på 

Fiskerifagskola, i de eksisterende byggene og i området rundt. 

TEFT har satt opp mellom 1300 og 1400 boliger de siste 45 årene, og er i dag aktiv 

innen boligbygging, offentlige bygg, næringsbygg, ombygg og rehabilitering.



MEDVIRKNINGSTEAM

Bettina Werner - Medvirkningskonsulent og etnograf

Bettina og hennes team i CoUrban har gjennomgått reguleringsplaner og 

gjennomført intervjuer med naboer, representanter fra frivillige lag og foreninger 

på Gravdal, kommunale tjenesteytere og beslutningstakere.  

Jørn Are Skjelvan - Rådgiver Markedsinnsikt tidligfase / konseptutvikling bolig 

(Kvaler) - med spisskompetanse innen boligprosjekter i Norge.

I prosjekt Fiskerifagskola har Jørn Are analysert utviklingen i region Gravdal for å 

kartlegge nåværende og fremtidige behov i området.  

Gøran Antonsen - Plankonsulent, siv.ing./arealplanlegger (Norconsult)

I dette prosjektet har han jobbet med at planer som har blitt utarbeidet skal fremme 

bærekraftig utvikling i alle tre dimensjonene av begrepet (miljø/klima, sosial, 

økonomi), til det beste for den den enkelte, samfunnet og fremtidige generasjoner.  



Medvirkningsprosessen ble gjennomført i ble gjennomført fra februar til juni 2022,

og har hatt tre deler:

- Aktørkartlegging og dokumentanalyse 

- Digitale fokusgrupper og telefonintervjuer 

- En sosiokulturell stedsanalyse:

feltstudie på Gravdal med intervjuer på gata og medvirkingsaktiviteter med barn og unge på Buksnes skole

Medvirkningen er analysert og oppsummert under to overordnende tematikker: 

- "Bomiljø på Gravdal" 

Her finner vi undertemaer som aktiviteter for barn og unge, styrke Gravdal som destinasjon i kommunen, økt tilbud av fritidsaktiviteter og 

møtesteder, og helhetlig stedsutvikling på Gravdal.

 - "Utviklingen av Fiskerifagskolen"

Her finner vi undertemaer som godt bomiljø på Gravdal, styrke stedsidentitet gjennom mat, undervisning og utsikten, kommunikasjon og 

informasjon

MEDVIRKNINGSPROSESSEN





Bomiljø på Gravdal - aktiviteter for barn og unge

Styrke Gravdal som destinasjon i kommunen

Økt tilbud av fritidsaktiviteter og møtesteder



Helhetlig stedsutvikling på Gravdal Utvikling av Fiskerifagskola - godt bomiljø på Gravdal

Styrke stedsidentitet gjennom mat, undervisning og utsikten





Prosjektet med Fiskerifagskola har hele veien tatt hensyn til 

kommunens overordnede føringer i arbeidet med ny byplan, og til 

vedtatte planer.

Bilde fra Gatebruksplan for Gravdal / Vestvågøy kommune



PARALLELLOPPDRAG

Teft Bolig AS inviterte 3 arkitektkontor til å utarbeide parallelloppdrag om transformasjon av

Fiskerifagskola våren 22.

Gjennom oppdraget ønsket vi å få innspill som gjør det mulig å diskutere samt konkretisere et

realistisk og fremtidsrettet konsept for utvikling av eiendommen. Dette skal danne grunnlaget

for en regulering av området.

Målet er å skape entusiasme, bolyst og etableringslyst i prosjektet gjennom en god

forankringsprosess som grunneier sammen med kommunen, nabolaget og ikke minst

beboere og brukere kan være stolte av i mange år fremover.



ÅPENT OPPSTARTSMØTE 25.APRIL 2022

Vi inviterte til et åpent oppstartsmøte denne vårdagen. Det har hele tiden vært viktig for å oss å være transparente og inkludere 

lokalbefolkningen i hele prosessen.



Premisser og kriterier til parallelloppdraget 

ÅPENT OPPSTARTSMØTE 25.APRIL 2022

På oppstartsmøtet fikk arkitektteamene presentert premisser og 

kriterier som legges til grunn for konkurransen. Det ble også en 

gjennomgang av resultatene fra medvirkningsundersøkelsen av 

CoUrban.

Arkitektteamene får en guidet tur med Torbjørn

• Medvirkningsrapporten

• Markedsanalysen

• Hensyn til kommunale føringer - 

særlig med tanke på prosessen i 

forbindelse om den nye byplanen 

Leknes / Gravdal

• Utbyggers ønsker og intensjoner med 

prosjektet

       og krav til gjennomførbarhet



PRESENTASJON AV FORSLAGENE 22.JUNI 2022
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Juryens rolle og vurdering

For å få en kvalitativ bedømmelse av forslagene fra arkitektene

har vi engasjert en jury med faglig tyngde.

 

Juryen består av:

Sissel Tønnessen Engblom – Juryleder, arkitekt Urbaniq AS 

Torbjørn H. Pedersen – Daglig leder TEFT Gruppen AS

Freddy Henningsen – Daglig leder TEFT Byggvare AS

Asgeir Pedersen – Siv.ing. bygg

Gøran Antonsen – Plankonsulent Norconsult AS

Knut Halvor Hansen – Rådgiver Bykon Eiendomsinnovasjon

Vurdering

Alle tre team har vektlagt innspill fra medvirkningsprosessene og 

markedsundersøkelsen, samt fulgt kommunens føringer. Juryen 

anser besvarelsene å holde svært høy kvalitet og er godt fornøyd 

med resultatene.

Konklusjon

Besvarelsen til PUSHAK evalueres som den beste besvarelsen på 

oppgavestillingen og som egnet for videre bearbeiding og 

plangrunnlag for Fiskerifagskola. 

 Konseptet og løsningen viser stor innlevelse i innspill fra 

medvirkningen med kreative tilnærminger til oppgaven, stedet og 

fremtidsrettede sosiale boligformer. Forslaget viser forståelse for 

skala, klima og sammenheng, og fremstår som et robust grep for 

et hyggelig og attraktivt nabolag med høy kvalitet.
Sissel Tønnessen Engblom – Juryleder














